
 Zápis č. 18  z jednání Dopravní komise Rady městské části Praha 21, 

konané dne 8.8.2012 
 

Zahájení jednání: 16.00 hod. 

Ukončení jednání: 18.45 hod. 

 

 

Přítomni:Vlach, Birke, Roušar,  Kozáková,Slezák, Hájek 

Omluveni:  Šponer 

Neomluveni:, Taitl, Mach  

 

Program jednání:   

 

 

1) Havarijní stav mostku na I/12 při vjezdu od Prahy 

Byl vypracován statický posudek Ing. Luxemburkem. Posudek bude postoupen RMČ 

s návrhem požádat MHMP řešení vlastnického vztahu  k mostku a následně i 

technického stavu správcem komunikace I/12, což je TSK.  

Úkol trvá 

 

2) Nové zastávky na ulici Starokolínské. 

Nepodařilo se projednat umístění části stavby zastávky před školou na pozemku 

Římskokatolické farnosti, proto musel být projekt upraven. Zastávka bude posunuta a 

nebude na protilehlé straně umístěno parkoviště K+R. Byla odevzdána projektová 

dokumentace a bylo zahájeno projednávání se SÚ. 

Bude nutné řešit jako změnu územního rozhodnutí. 

 Místostarosta pan Slezák projednal možnost odvodnění  navrhované zastávky Polesná 

– sever včetně parkoviště K+R s ředitelem TSK 

Úkol trvá  

 

3) Zastávka MHD Blatov – TSK zařadilo do zásobníku projektů, bude realizováno dle fin. 

možností TSK. Proběhla dílčí oprava. 

Úkol trvá  

 

 

4) Čentická obousměrná pro cyklisty 

Byl zpracován projekt a probíhá projednávání. Úkol trvá  

 

5) Řešení křižovatky Staroklánovická x Staroújezdská x Novosibřinská x 

Starokolínská 

Pan Ing. Hájek představil návrh variant řešení křižovatky s tím, že DK navrhuje řešit 

variantu 1. (s ostrůvky). Paní  Dr. Kozáková informovala, že TSK počítá se světelnou 

signalizací na křižovatce s ulicí Zaříčanskou v roce 2012 a o dalším postupu v 

projednávání studie hlavní křižovatky. Pan místostarosta Slezák projednal finanční 

zajištění akce s TSK. Dále jednal v dané věci Ing. Hájek o možnosti krytí nákladů.  

Úkol se sleduje 

 

6) Zásady územního rozvoje 

Pan starosta představil problematické body v rámci přípravy Zásad územního rozvoje. 

Host pan Ing. Záhora z KUR informoval o dopravních stavbách řešených v ZÚR 



týkajících se zájmů naší MČ. DK doporučuje RMČ upozornit ŘSD na nutný soulad 

řešení křižovatky 511 u Běchovic se ZÚR. Doporučujeme podpořit SOKP před 

regionální variantou okruhu.  

 

7) Umístění veřejné nabíjecí stanice v rámci projektu „Praha – elektromobilní“ – 

žádost PRE.  

Pí Beroušková  urgovala PRE. Dále mají zájem o instalaci dobíjecí stanice. Bude 

vyslán  technik PRE k posouzení možnosti umístění nabíjecí stanice u polyfunkčního 

domu.  

Úkol trvá 

 

8) Podněty na umístění nových zastávek na trase busu č. 260 (p. Kolinnová, p. Kédl) 

Pan Ing. Arch. Preininger prověří  možnost umístění navržených zastávek ze 

stavebního hlediska. Pan Hájek bude urgovat u pana architekta. 

 Úkol trvá 

 

9) Informační dopravní systémy ELTODO  

Na připravovaných světelně signalizačních zařízeních bude instalovaná technologie, 

která umožní v budoucnu jejich propojení ve vztahu k počtu vozidel projíždějících 

obcí. Požadavek byl zaslán  dopisem  starosty na ODA MHMP. - 

Úkol trvá 

 

10) Vybudování trvalých přechodů přes  ulici Rohožnickou (nyní provizorní v souvislosti 

s vedením objízdné trasy kvůli budování kanalizace na ulici Novosibřinské). 

Požadavek OŽPD na osvětlení přechodů.  Požadujeme doplnit dokumentaci dle platné 

ČSN. Pokud norma umožňuje předchody bez osvětení , DK požaduje projednání UR a 

DSP dle této normy. 

 Úkol trvá 

 

 

11) Studie dopravní obslužnosti  

Na zpracování se pracuje. 

Úkol trvá 

 

 

12)  Úprava ulice Staroklánovická k nádraží 

Proběhla oprava. Navrhujeme opravu krátké spojnice u hájovny. 

Úkol setrvá. 

 

 

13)  Povrch v ulici Hodkovské 

Byl diskutován problém neúnosného povrchu Komunikace v ulici Hodkovské. Pan 

starosta představil možnosti řešení.  Pan radní  Slezák bude interpelovat  na 

Zastupitelstvu HMP dodržení smlouvy s dodavatelem stavby přivaděče, po které nebyl 

povrch uveden do původního bezprašného stavu. Pan starosta bude v dané věci jednat 

společností ZAVOS, která zastupovala investora OMI MHMP. Pražská plynárenská 

Distribuce ústně informovala o zahájení rekonstrukce v ulici Oplanské v nejbližším 

termínu. Pan starosta navrhl veřejné projednání za účelem seznámení občanů se situací. 

Bude řešeno po informacích o reko plynovodu 

. Úkol trvá 



 

 

 

14) Rozšíření informačních tabulí.  

OMI provedlo zmapování současného stavu a byla předložena fotodokumentace 

s návrhem dalších míst, ke kterým by měly směřovat informační tabule. Byla 

předložena fotodokumentace stávajícího stavu a bylo rozhodnuto, že si každý z DK 

připraví  místa pro umístění info  tabulí na příští jednání DK.   

Úkol trvá 

 

 

15)  Zpomalení vjezdové rychlosti do MČ směrem od Úval – byl  zaslán dopis na Odbor 

dopravy  jménem starosty P21 vztahující se ke zpomalení vjezdové rychlosti směr 

centrum před přechodem na konečnou autobusu formou úsekového měření rychlosti 

nebo systémem jízda na červenou  

Úkol trvá 

 

 

16)  Analýza dopravy v klidu na části území MČ Praha Klánovice 
 

Starosta MČ Klánovice požádal MČ Praha 21 o podporu a spoluúčast na projektu 

placeného stání v okolí nádraží Klánovice.  DK  se požaduje před vyjádřením pracovní 

setkání se zpracovatelem  analýzy a zástupci MČ Klánovice. Zajistí pan starosta. 

 Úkol trvá 

 

 

17)  DK bere na vědomi rezignaci pí Berouškové DK na funkci tajemníka a žádá o     

jmenování pí Kozákové do funkce tajemníka. 

 

18)  Různé: Dr. Kozáková informovala o problematice v Holšické ulici a o potřebě 

jednotného postupu a v řešení ochrany zelených pasů. V současné době řeší občané 

v rozporu s platnými právními předpisy umisťováním  různých překážek. Bude 

projednáno na dalším zasedání. 

 

 

 

Příští jednání Dopravní komise se koná 12.9.2012 od 16 hodin  v kanceláři pana 

starosty.  
 

 

   

  

Zapsal(a):  RNDr. Soňa Beroušková 

Zápis ověřen dne: 14.8.2012 

předseda: Ing. Milan Hájek 

 
 

 
 


